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Geachte voorzitter, raadsleden, college , gasten op de tribune en de kijkers op livestream, 

We behandelen vanavond de voorjaarsnota 2019. Een duidelijke opzet met 3 hoofdonderwerpen: 

bestuur, maatschappij en omgeving. 

De auditcommissie heeft zich enorm ingezet om heldere indicatoren op te stellen zodat de resultaten 

voor de raad meetbaar zijn en duidelijk richting geeft. De fractie van de VVD wil hierbij de 

waardering uitspreken voor de inzet van de auditcommissie om tot het beste resultaat te komen.  

Voorzitter wij gaan in vogelvlucht de drie programmapunten door: 

Bestuur: VVD is blij met de pro actieve rol om ondersteuning te bieden aan organisatoren van 

evenementen waarin de APV een rol speelt. Initiatieven om mooie evenementen op te zetten hebben 

met ambtelijke ondersteuning op regelgeving meer kans van slagen. Wij juichen het initiatief voor een 

projectgroep dan ook van harte toe en dat dit geld kost is evident. De aanpak van ondermijning wordt 

voortvarend opgepakt en doorgezet. Complimenten voor de portefeuillehouder hiervoor. Een veilige 

schone leefomgeving is wat wij allemaal beogen en door de fixi app. worden steeds meer meldingen 

gedaan wat natuurlijk invloed heeft op de belasting van medewerkers. De uitbreiding van BOA’s kan 

ook in preventieve zin goed werken. De doorontwikkeling van 1stroom is een continuproces om de 

kwaliteit op orde te houden. Bouwen vanuit vertrouwen moet hierbij het motto blijven. De 

hondenbelasting omlaag naar kostendekkend voor de geleverde service is reëel. VVD is altijd voor 

belastingverlaging waar mogelijk. VVD Westervoort is van mening dat de OZB belasting ook een 

oneerlijke belasting is. Natuurlijk kun je geen geld uitgeven wanneer er een begrotingstekort is maar 

zodra we weer in de plus komen kunt u van de VVD een motie verwachten om de OZB structureel te 

verlagen. 

Maatschappij: Voorzitter, de VVD loopt ook warm voor de maatschappelijke diensttijd van jongeren. 

Deze pilot draait nu in Westervoort en we kijken uit naar de evaluatie hiervan. Tevens benieuwd of dit 

initiatief een vervolg gaat krijgen. Het verheugt de VVD dat sport een prominente plek krijgt in de 

regio door aansluiting te zoeken bij het Landelijk sportakkoord. Wij gaan ervan uit dat binnen dit 

programma ook aansluiting zal worden gezocht met de gehandicaptenraad om adviezen in te winnen 

en de minder valide mee te nemen gedurende de ontwikkelingen hiervan. De kosten van zorg zijn 

gestegen en door de vergrijzing is er  een toename in de aanvraag voor huishoudelijke hulp. Wij zijn 

blij dat deze hulp, voor iedereen die dit nodig heeft, niet inkomensafhankelijk is. Ook de jeugdhulp 

laat een stijging zien in aanvragen. We hopen dat de maatregelen die het kabinet heeft genomen de 

“financiële pijn” wat kan verzachten. Aan te sluiten bij de zomerschool voor leerlingen met 
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taalachterstand omarmen we. Goed om in een vroeg stadium ondersteuning te bieden voor 

ontwikkeling van de leerling. Ook muziek in de klas blijkt een positieve impuls te geven aan 

leerlingen in het basisonderwijs. Wij kijken reikhalzend uit naar de Liemerse ambassade, Een mooi 

initiatief on het netwerk buiten Westervoort te verruimen. Mantelzorgers verdienen onze aandacht 

maar VVD wil ook aandacht voor vrijwilligers zoals de actieve wijkraden, de Historische Kring en 

nog vele anderen. Zij mogen verwachten dat de subsidie op tijd verstrekt wordt en wanneer zij een 

beroep doen op ondersteuning van de gemeente hieraan gehoor gegeven wordt binnen een redelijk 

termijn. 

Omgeving: Voorzitter, VVD  prijst het dat er kritisch naar gemeentelijke gebouwen gekeken wordt 

waar energie opgewekt en  bespaard kan worden. Hierbij vervullen we immers een voorbeeldfunctie. 

De wijkontwikkeling mooi Mosterdhof volgen wij nauwlettend. Een goede impuls en een mooie 

proeftuin voor ontwikkelingen in andere wijken van Westervoort in de nabije toekomst. Er wordt extra 

geld uitgetrokken voor groenonderhoud en wij hopen dat de Provincie mogelijk een bijdrage gaat 

leveren aan de bestrijding van o.a. de duizendknoop. Deze stopt niet bij de gemeentegrens dus 

samenwerking is geboden.  

De effecten van de meicirculaire zijn nog niet geheel doorgerekend en er ontbreken nog berekeningen 

in de voorjaarsnota. We zijn de afgelopen jaren gewend dat er behoudend begrotingen worden 

opgesteld en dat er doorgaans meevallers zijn omdat we voorzichtig begroten.  

Voorzitter, de VVD Westervoort prijst zich gelukkig een jong en talentvol raadslid in haar midden te 

hebben die nu al een paar meedraait als raadslid. Daarom lijkt het mij een mooi moment om het stokje 

van fractievoorzitter over te dragen aan ons raadslid Roderick ten Kortenaar. Hij heeft aangegeven hier 

klaar voor te zijn en wij hebben als fractie het volste vertrouwen in zijn kennis en kwaliteiten. Dit 

waren dus mijn laatste algemene beschouwingen als fractievoorzitter maar u blijft mij gewoon als 

raadslid in deze zaal zien de komende jaren.  

Voorzitter, tot slot wil de  VVD  waardering uitspreken naar het college, de griffie en onze ambtenaren 

voor hun inzet. Ook danken wij onze mede raadsleden voor de samenwerking.  

 

 


